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Tabasalu Lasteaed Tibutare hoolekogu koosoleku protokoll nr. 1-3/1 

 

26.10.2021.a.             Tabasalus 

 

Algus kell 17:00 

Lõpp kell  18:53 

 

Osalesid: 

Hoolekogu liikmed: Andrea Kivi (Sipsikud), Hallar Ränk (Muumid), Getter Nurklik (Mikid),  

Allar Pärn (Naksid), Triin Jefanov (Kiisud), Martin Mandre (Piilud), Merilin Vihand 

(õpetajate esindaja). 

Lasteaia esindajad: Reeli Simanson, Aili Laht, Anne Teetamm 

Puudusid: Vello Viiburg (Harku Vallavalitsuse esindaja), Merilin Mikko (Krõllid), Stig 

Rogenbaum (Tibud). 

 

PÄEVAKORD: 

1. Hoolekogu liikmete tutvustus 

2. Hoolekogu põhimääruse tutvustus 

3. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine 

4. 2018-2021 sisehindamisraportile hinnangu andmine 

5. 2022-2025 arengukava projektile hinnangu andmine 

6. Kohal algatatud küsimused 

 

1. KUULATI: 

Kuna oli uusi liikmeid, siis igaüks tutvustas ennast.  

 

2. KUULATI: 

Direktor rääkis üle koolieelse lasteasutuse seadusest tulenevad hoolekogu ülesanded (Lisa 1. 

Lisa_hoolekogu_ülesanded). 

 

3. KUULATI:  

Hoolekogu esihehe ja aseesimehe valimine. Toimus hääletus, kus ühehäälselt valiti uueks 

esimeheks Martin Mandre (Piilud) ja aseesimeheks jäi Hallar Ränk (Muumid). 
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Otsus 1: Hoolekogu esimees Martin Mandre ja aseesimees Hallar Ränk. 

 

4. KUULATI:  

Direktor andis ülevaate 2018-2021 sisehindamisraportist. Tabasalu Lasteaed Tibutare saab 

esimesena Harjumaal Ettevõtlik Kool/Lasteaia tiitli. 26.10.2021 tullakse seda tiitlit üle andma. 

Küsimusi ei olnud. 

Otsus 2: Sisehindamisraport 2018-2021 hinnati väga heaks. 

 

5. KUULATI: 

Direktor andis ülevaate 2022-2025 arengukava projektist.  

Vello Viiburg andis teada (kirjalikult), et on tutvunud eelnõuga ja toetab esitatud eelnõu 

heakskiitmist. 

Sisehindamise aruande ja AK projekti põhjal tekitas hoolekogu liikmetes suurt muret, et 

kuidas leida kvalifitseeritud uut personali, kui lähiaastatel on lahkumas 9 õpetajat ja suur hulk 

õpetaja abisid. Hoolekogu tahab välja tuua suure probleemi, mis puudutab lasteaiatöötajate 

palkasid. Hoolekogu liikmed on mures jätkusuutlikkuse pärast, et kui meie valla palgatase 

jääb maha naabritest (Tallinn, Saue vald), siis kuidas tagada jätkuv kõrge õppetöö kvaliteet, 

mis siiani on olnud Tibutare Lasteaias.  Muret tunti uute õpetajate leidmisel, näitena toodi 

välja puuduva Mikide uue õpetaja leidmine, mis on kestnud juba 4 kuud. Kuna Tibutares on 

palju väga heade kogemustega staažikaid töötajaid, kes mingi aeg on minemas pensionile, 

kuidas siis lasteaed saab täita püstitatud eesmärke ja jätkusuutlikult pakkuda kõrgel tasemel 

alusharidust. 

 

Otsus 3: Hinnata 2022-2025 arengukava projekt heaks, kuid toodi välja tõsine murekoht 

seoses töötajate palga alammäära väiksusega, mis vajab kiiret lahendamist. 

 

6. KUULATI:  

Kohal algatatud küsimused. 

 Mikide rühm oli mures uue õpetaja leidmise pärast. Direktor andis teda, et novembrist 

on lubanud uus õpetaja tööle tulla. 

 Muumid kurtsid vihmavee toru pärast. See on katki ja lisaks veel sodi täis, vihma 

korral vesi pritsib vastu seina. Majandusjuhataja ütles, et teab probleemist ja tegeleb 

sellega. 
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 Piilude õpetaja (Kiisude rühma esindaja) andis teada, et nende väravalukk on 

probleemne. Nimelt läheb väga raskelt kinni. Majandusjuhatajat ei oldud sellest 

probleemist eelnevalt teavitatud. Sellega hakatakse kohe tegelema (Piilude rühma 

esindaja lubas ise korda teha). 

 Hoolekogu liikmed otsustasid, et teevad ühispöördumise lasteaiatöötajate palkade 

tõstmise küsimuses, et töötasu oleks motiveeriv ja võimaldaks kvalifitseeritud 

personali leida.  

 

 

 

Protokollis: Aili Laht Hoolekogu esimees: Martin Mandre 


